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Sz.P. Wiceminister Marek Niedużak
Szanowny Panie Wiceministrze,
W związku z odrzuceniem w dniu wczorajszym poprawek senatu mianowicie poprawka nr 221, 
292, 431 dotyczących uwzględnienia w uzyskaniu pomocy z tarczy antykryzysowej 6.0 firm 
powstałych np. w grudniu 2019 r. zwracam się z pytaniem dlaczego jako przedsiębiorca dotknięty 
obostrzeniami (branża weselna - główny kod PKD 74.20Z - usługi związane z atrakcjami 
weselnymi m.in. fotolustro) zostałam pominięta oraz zdyskriminowana przy możliwości uzyskania 
środków.
Wesela jako pierwsze zostały wskazane przez rząd jako ogniska covid mimo braku realnych 
danych, które jednoznacznie by wskazywały na ich źródło we wzroście zakażeń. Całkowity zakaz 
wesel spowodował odwołanie rezerwacji na usługi świadczone przez moją firmę - straty jakie 
ponoszę wynikają z niezrealizowania zawartych umów z zamawiającymi. 
Są to kwoty, które comiesięcznie gwarantowały mi pokrycie bieżących kosztów działalności oraz 
stanowiłyby zabezpieczenie kosztów w trakcie przerwy w organizacji wesel (są to wydarzenia 
jednak sezonowe chociażby ze względu na post).
W obecnej sytuacji pozostaje bez źródła dochodu natomiast z obciążeniami comiesięcznymi w
postaci opłat ZUS, kosztów leasingu, kredytów.
Dlaczego przedsiębiorcy zostali podzieleni na lepszych i gorszych? Lepsi to Ci, którzy prowadzą
działalność dłużej niż ja - pytam zatem w czym są lepsi, czemu bardziej zasłużyli na pomoc niż ja? 
W czym jest lepsza osoba, która pracuje na umowę zlecenie od kilku miesięcy ode mnie? W jaki 
sposób wspiera polską gospodarkę? W jaki sposób wpływa na rozwój przedsiębiorczości w naszym 
kraju?
Dlaczego ona dostanie wsparcie w postaci postojowego, a ja nie?
Czy rząd zdaje sobie sprawę, że w obecnej sytuacji pozostawia nas wszystkich - firmy powstałe np 
w grudniu 2019 r - bez środków do życia? Bez środków na pokrycie zobowiązań? To skazanie mnie
i mojej rodziny na ubóstwo oraz zmuszenie mnie do zamknięcia działalności gospodarczej i 
spłacanie zobowiązań do końca życia. To dla mnie życiowy dramat...
Apeluję o zmianę przepisów, o zaprzestanie dyskryminacji, wykluczania i dzielenia 
przedsiębiorców, uwarunkowywanie uzyskania pomocy od długości prowadzenia działalności. 
Dopisywanie do ustawy PKD branż, które tak naprawdę nie odczuły lock downu tak jak branża 
ślubna jest także niesprawiedliwością i pochopnym wydawaniem środków publicznych, które nie są
dedykowane tym którzy rzeczywiście je teraz najpilniej potrzebują.
Panie Prezydencie proszę o wsparcie młodych firm - o wstawiennictwo w naszej sprawie i zmianę
przepisów ustawy - od tego zależy życie setek tysięcy rodzin i dalsze funkcjonowanie ich firm!
Bardzo proszę o nie lekceważenie mojej petycji, i wsparcie młodych przedsiębiorców.
Z poważaniem 


